

Health and Safety Policy



KEO International Consultants deem health and safety to be of primary importance and a fundamental core business value. KEO recognize that health and safety is a management responsibility that requires senior management leadership and is totally committed to the creation of a safe and healthy working environment that is free from injuries and accidents for all of their employees and all others involved in their work activity. In order to effectively manage risk and successfully control accident loss KEO will:

- Promote and encourage a positive safety culture that considers people to be the most valuable asset and health and safety to be a first consideration regarding all work activities.
- Strive to achieve the highest standards of health and safety by first rate management, leadership, motivation and a policy of continual improvement.
- Provide a safe and healthy working environment that encourage and recognize safe working practices and enable people to make safe choices at their places of work.
- Arrange appropriate and suitable health and safety training for all employees.
- Identify and assess hazards and implement effective procedures to control risks.
- Monitor and review policies and procedures and continually improve the KEO Safety Management Systems.
- Provide quality health and safety advice, information and solutions for all employees, stakeholders and other interested parties.

KEO will comply with and generally exceed statutory obligations and the KEO Safety Management Systems will be maintained and continually updated to include the organization and arrangements to achieve this.

KEO will give unequivocal support to all managers, supervisor and employees who act in the best interest of health and safety.

All KEO personnel are required to take reasonable care of their own and others safety and to support and promote the KEO Health and Safety Policy and the KEO Safety Management Systems and procedures.

KEO Health and Safety Policy will be reviewed at least annually and revised as necessary.

Donna Sultan
President and Chief Executive Officer
KEO International Consultants



سياسة للحفاظ على الصحة والسلامة

يعتبر الحفاظ على الصحة والسلامة من أهم المحاور الرئيسية في قيم العمل التي تسعى كيو إلى تحقيقها وتعتبرها مسؤولية إدارية تتطلب إدارة توجيهية تعمل على تطبيقها وضمانها. وتلتزم كيو بخلق بيئة عمل آمنة وصحية تخلو من الحوادث والإصابات لكافة موظفيها والعاملين معها. وحرصاً على إدارة المخاطر بفعالية والتحكم في خسائر الحوادث، تتبنى كيو الإجراءات التالية:

- تعزيز وتشجيع ثقافة السلامة وتقدير قيمة الفرد داخل مجتمع كيو الصغير، واعتبار الحفاظ على الصحة والسلامة في أول قائمة الاهتمامات في كافة أنشطة العمل.
- السعي لتحقيق أعلى معايير الصحة والسلامة من خلال الإدارة والتوجيه الجيد والتحفيز ووضع الخطط للتحسينات المستمرة.
- توفير بيئة عمل آمنة وصحية لتحقيق وتشجيع ممارسات العمل الآمنة وتمكين الأشخاص من اختيار البدائل الآمنة والسليمة في أماكن العمل الخاصة بهم.
- إعداد برامج تدريبية مناسبة حول الصحة والسلامة لكافة الموظفين.
- تحديد مستويات الخطورة وتقييمها من أجل تطبيق إجراءات فعالة للتحكم في المخاطر.
- متابعة الخطط والإجراءات ومراجعتها وتطوير وتحسين أنظمة إدارة السلامة داخل كيو.
- تقديم المشورة والمعلومات والحلول المناسبة ذات الجودة فيما يخص الصحة والسلامة لكافة الموظفين والمساهمين والأطراف المعنية الأخرى.

إن حرصنا على الحفاظ على الصحة والسلامة يفوق الاكتفاء بالتقيد بالأحكام التشريعية وتنفيذها، إذ نقوم بتطبيق "نظام إدارة السلامة" في الشركة وتحديثه بصورة مستمرة ليشمل سبل تنظيم السلامة والإعدادات اللازمة لتحقيقها.

تقدم كيو الدعم منقطع النظير لجميع المدراء والمراقبين والموظفين الذين يبذلون الجهد الدؤوب لأجل إرساء وتحقيق معايير الصحة والسلامة.

يجب على كافة الموظفين في كيو بذل العناية المناسبة للحفاظ على سلامتهم وسلامة الآخرين وتعزيز ونشر خطة الشركة الهادفة إلى تحقيق معايير الصحة والسلامة إلى جانب أنظمة وإجراءات إدارة السلامة.

سيتم مراجعة سياسة كيو للحفاظ على الصحة والسلامة بصورة سنوية على الأقل وإجراء التعديلات اللازمة عليها.

دونا سلطان
الرئيس والمدير العام التنفيذي
كيو إنترناشيونال كونسلتنس